

**CERTIFICAT**  
**CERTIFICATE OF REGISTRATION**  
**N° 29552 rev. 2**

**Le LNE certifie que le système de management de la qualité développé par**  
*LNE certifies that the quality management system developed by*

**LABORATOIRE C.C.D. SAS**  
**48 rue des Petites Ecuries**  
**75010 PARIS FRANCE**

**pour les activités**  
*for the activities*

**Fabrication, commercialisation et distribution de dispositifs médicaux de gynécologie incluant l'Insémination Artificielle (IA), la Fécondation In Vitro (FIV), l'Exploration Fonctionnelle, le Dépistage Anténatal, la Radiologie, le Dépistage du Cancer, la Contraception, l'Interruption Volontaire de Grossesse (IVG) et les accessoires obstétriques.**

*Manufacturing, sales and distribution of medical devices for gynecology and including Artificial Insemination (AI), In-Vitro Fertilization (IVF), Functional Exploration, Antenatal Detection, Radiology, Cancer Screening and Sampling, Contraception, Elective Termination of Pregnancy and obstetric accessories.*

**réalisées sur le(s) site(s) de**  
*performed on the location(s) of*

**Laboratoire C.C.D. SAS**  
**48 rue des Petites Ecuries 75010 Paris FRA**  
**Laboratoire C.C.D. SAS**  
**ZI, 4 rue de l'Europe 60530 Neuilly en Thelle FRA**

**est conforme aux exigences des normes internationales**  
*complies with the requirements of the international standards*

**ISO 13485 : 2016 - NF EN ISO 13485 : 2016**

**Début de validité / Effective date : July 26th, 2018 (included)**

**Valable jusqu'au / Expiry date : July 29th, 2021 (included)**

**Etabli le / Issued on : July 26th, 2018**